
SB voortgang aandeelhouderschap Stedin  

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD   ‘Besloten is om te starten met een 

nadere verkenning over de 
voorwaarden waaronder 
aandeelhouderschap kan worden 
overwogen. De CI hebben, mede als 
gevolg van het uitgevoerde 
onderzoek, de onderstaande 
randvoorwaarden opgesteld op basis 
waarvan het aandeelhouderschap:’ 
Vervolgens zijn er 6 economische 
criteria. In hoeverre wordt als 
criterium aangehouden dat alle 
investeringen en handelingen 
duurzaam zijn? Dan gaat het 
uiteraard om de 
energietransitiedoelen zelf, maar ook 
om de uitvoering. Duurzame GWW 
bijvoorbeeld. En inmiddels zijn er 
Natuur inclusieve 
transformatorhuisjes ontwikkeld 
door Naturalis.   

In deze fase wordt er door de CI 
gezamenlijk een afweging gemaakt 
op economisch en juridische gronden 
of aandeelhouderschap mogelijk en 
verantwoord is. Als de CI 
aandeelhouder worden krijgen zij via 
de Aandeelhouders Commissie 
invloed in de bedrijfsvoering en 
daarmee ook in het 
duurzaamheidsbeleid van Stedin. 

 VOLT   Opwaardeerverzoek  
"Volt wil de voortgang en plannen in 
de commissie met GS bespreken. We 
willen meer inzicht in de basis van de 
businesscase en onderliggende 
berekeningen, alsmede de visie van 
GS op de huidige risicodekking. Ook 
willen we van GS begrijpen wat de 
verwachtingen zijn rond het 
minderheidsbelang en de rol/invloed 
van de provincie, en waarom GS voor 
deze route heeft gekozen." 

Op dit moment zijn de CI in 
afwachting van de afspraken die 
tussen het Rijk en de huidige 
aandeelhouders worden gemaakt. Dit 
afsprakenkader zal grote invloed 
hebben op de businesscase van de CI. 
Op het moment dat de businesscase 
op basis van het afsprakenkader 
geactualiseerd én er een aanbieding 
ligt vanuit de aandeelhouders 
richting de CI zullen de CI dat aanbod 
overwegen en besluiten om – al dan 
niet- de onderhandelingen te starten. 
Dan zullen GS u een voorstel doen. 
Dan is de tijd rijp om daarover met u 
te spreken. 
Ook zal dan het aspect invloed (het 
minderheidsbelang) aan de orde 
komen. 
 
Op dit moment is het dus niet zinvol 
om de businesscase op basis van de 
huidige gegevens met u te 
bespreken. 

 


